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Številka: 032-003/2023- 
Datum: 13. april 2023 
 

Z A P I S N I K  
 

4. redne seje občinskega sveta občine Gorenja vas – Poljane, ki je bila 13. aprila 2023, s pričetkom ob 
18. uri v mali dvorani Sokolskega doma. 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Ciril Alič, Marija Bajt, Stjepan Benković, Anton Debeljak, Janez Dolinar, 
Zvonko Dolinar, Ana Gantar, Janez Hrovat, Blaž Kavčič, Vladimir Kavčič, Roman Kokalj, Vilma Kos, Martina 
Košir, Miha Mrak, Boštjan Pintar, Marija Prosen 
 
Opravičeno odsotna člana občinskega sveta: Žan Mahnič 
 
Ostali prisotni: Milan Janez Čadež, župan; Elizabeta Rakovec, Barbara Bogataj, Katarina Dolenc, Anja Hren, 
Jana Oblak, Kristina Knific, Luka Prezelj, občinska uprava; Mateja Rant, Gorenjski Glas, Jana Jenko, Radio 
Sora 
 
Sejo vodi župan Milan Čadež, ki uvodoma vse prisotne lepo pozdravi ter ugotovi, da je ob začetku seje 
prisotnih 14 članov občinskega sveta.  
 
Župan predlaga v potrditev naslednji  
 
dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 3. redne seje občinskega sveta z dne 23. 2. 2023 
2. Pobude, predlogi, vprašanja članov občinskega sveta 
3. Zaključni račun proračuna občine Gorenja vas – Poljane za leto 2022 
4. Predlog Odloka o določitvi višine nadomestila stroškov lokacijske preveritve v Občini Gorenja vas 

– Poljane 
5. Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi Zavoda za turizem in kulturo Poljanska dolina 
6. Sklep in Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe 

zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov 2023 za območje Občine Gorenja vas - Poljane 
7. Sklep in Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe 

oskrba s pitno vodo 2023 za območje Občine Gorenja vas - Poljane 
8. Sklep in Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe 

odvajanje in čiščenje komunalne odpadne vode 2023 za območje Občine Gorenja vas - Poljane 
9. Letni program športa 2023 
10. Imenovanje predstavnika v svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Gorenjska 
11. Razno 

 
ZA predlagani dnevni red je glasovalo 14 članov občinskega sveta. Predlagani dnevni red je potrjen 
soglasno. 
 
K 1. točki 
Ob pregledu zapisnika 3. redne seje občinskega sveta občine Gorenja vas – Poljane, ki je bila 23. 2. 2023,  
ugotavljamo naslednje: 
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Izvrševanje sklepov 3. redne seje: 
Sklep št. 20: sprejeto poročilo o izvrševanju sklepov in potrjen zapisnik 2. redne seje, ki je bila 22. 12. 2022, 
ter poročila o izidu glasovanja na prvi korespondenčni seji 
Sklep št. 21: sprejet Odlok o proračunu Občine Gorenja vas – Poljane za leto 2023  
Sklep št. 22: sprejet Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Gorenja vas – Poljane za leto 2023  
Sklep št. 23: sprejet osnutek Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v občini Gorenja vas – Poljane 
in posredovan v enomesečno javno obravnavo. 
Sklep št. 24: sprejet osnutek Odloka o določitvi višine nadomestila stroškov lokacijske preveritve in 
posredovan v enomesečno javno obravnavo. 
Sklep št. 25: sprejet Sklep o določitvi cen programov predšolske vzgoje na območju Občine  
Sklep št. 26: sprejet Sklep o spremembi Sklepa o določitvi stroškov živil, o odsotnostih in o posebnostih 
obračunavanja cen programov v VVE Občine Gorenja vas – Poljane  
Sklep št. 27: imenovan Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Gorenja vas - Poljane 

 
Janez Dolinar poda pripombo na odgovor na njegovo pobudo na zadnji seji občinskega sveta, ki se nanaša 
na Kulturni dom v Poljanah, s katero je predlagal pripravo transparentne predstavitve projekta s 
terminskim planom izgradnje doma, viri financiranja in finančno konstrukcijo projekta. Odgovor na 
njegovo pobudo ni bil podan na predlagani način. Župan pojasni, da so informacije o projektu ter virih 
financiranja vključene v proračun občine, v načrtu razvojnih programov, poročilo o izvedeni investiciji pa 
se običajno poda ob zaključku projekta. Elizabeta Rakovec še pojasni, da kot vir financiranja niso navedena 
evropska sredstva, in sicer zato, ker občina kohezijskih evropskih nepovratnih sredstev ne bo prejela 
direktno iz Bruslja, ampak preko države, zato so ta sredstva v proračunu navedena kot transfer iz 
državnega proračuna. Ta sredstva so bila v letu 2022 za gradnjo vodovoda pridobljena v višini preko 1,3 
mio, preko 0,7 mio pa bodo v letu 2023. 
Boštjan Pintar ugotavlja, da glede na podani predlog na zadnji seji občinskega sveta, da se društvom, 
registriranim v občini, enkrat letno omogoči brezplačna uporaba dvoran v Sokolskem domu, ne razbere 
pozitivnega mnenja župana, ki je bil na seji podan. Zato predlaga da se zapisnik dopolni ali na ceniku za 
najem dvorane doda možnost enkratnega letnega brezplačnega koriščenja dvoran-e za društva iz občine. 
Župan pojasni, da imajo po trenutno veljavnem ceniku za najem dvoran domača društva že sedaj 
opredeljeno nižjo najemnino od tržne, le v višini pokritja stroškov (električna energija, čiščenje).  
Boštjan Pintar se še zahvali za odgovor glede pitne vode, opozori pa ponovno, da so žičnata vrata okrog 
zajetja še vedno odprta in je zajetje prosto dostopno. Elizabeta Rakovec in Kristina Knific pojasnita, da so 
vrata zajetja stalno zaprta in zajetje ni dostopno, znotraj žičnate ograje pa se nahaja kontejner z opremo 
za dezinfekcijo, ki pa je prav tako stalno zaklenjen.  
 
Sklep št. 28: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme poročilo o izvrševanju sklepov in potrdi zapisnik 3. 
redne seje, ki je bila 23. 2. 2023, s tem da se morajo neizvršeni sklepi izvršiti, o izvrševanju pa je potrebno 
poročati. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 2. točki 
Anton Debeljak posreduje pobudo krajanov Žabje vasi in Srednje vasi, da se v bližnji prihodnosti načrtuje 
izgradnja novega mostu čez reko Soro v Žabjo vas. 
Marija Bajt vpraša kdaj je predvidena izvedba mostu Košenije – Koprivnik. Elizabeta Rakovec odgovori, 
da je bila naročilnica izbranemu izvajalcu izdana v letu 2021, izvajalec je bim najmanj tri-krat na lokaciji z 
namenom, da prične z deli, a so vsakič krajani ustavili dela. Preko letošnje zime so se s krajani dogovori 
razčistili, zahteve so po dodatnih zložbah v dolžini 20 metrov, predvideno je, da bi se dela lahko pričela do 
konca maja, vendar se je potrebno z izvajalcem pogoditi še o novi ponudbi.  
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Janez Dolinar: 
- vpraša o napredku na projektu nove Podružnične šole Javorje in opozori na nevzdržne razmere v 
podružnični šoli s tem, da se število otrok vsako leto povečuje, zato bo potrebno načrtovano investicijo 
pospešiti. Župan odgovori, da je v letu 2023 načrtovana pridobitev gradbenega dovoljenja, potekajo že 
dogovori za odkup zemljišča. Je pa investicija odvisna od razpisanih sredstev – če bo pristojno ministrstvo 
objavilo razpis, se bo investicija začela, gradnja z le lastnimi sredstvi pa bo težko izvedljiva.   
- del Rupnikove linije je tudi cesta, ki gre iz Škofje Loke preko Lubnika, čez Zapreval na Črni kal. Cesto bi 
bilo potrebno po zimi urediti, nasuti in povaljati, saj je v zelo slabem stanju, v velikem številu pa jo 
uporabljajo kolesarji. Opozori tudi na neurejeno parkirišče na Črnem kalu. Župan pojasni, da je bila že 
opravljena geodetska ureditev meje javnega dobra na Črnem kalu. V okviru javnega dobra bo urejeno 
parkirišče na Črnem kalu, v roku leta, dveh bo povečano tudi parkirišče v Čabračah in v Leskovici. Glede 
ceste Elizabeta Rakovec pojasni, da poteka korespondenca s predsednikom Krajevne skupnosti Javorje ali 
bi lahko krajevna skupnost sama krila stroške vzdrževanja ali bo potrebna pomoč s strani občine 
Roman Kokalj: 
- predlaga ureditev lastništva bivše klorinatorske postaje na Trebiji. Miha Mrak še opozori, da je na 
objektu nujno potrebna menjava strešne kritine. Župan odgovor, da se bo pogovoril z županom Občine 
Škofja Loka; 
- pove, da prebivalce Kopačnice zanima kdaj lahko pričakujejo gradnjo odprtega širokopasovnega omrežja 
v dolini Kopačnice. Elizabeta Rakovec pojasni, da je gradnja že v teku.  
- glede priklopov na kanalizacijo vpraša kako se lahko pospeši priklop objektov, ki še niso priključeni. 
Elizabeta Rakovec pojasni, da se je opravila analiza objektov, ki niso priključeni, in so že stekli postopki, 
da se priklopi izvedejo še tekom leta 2023. 
Na vprašanje Stjepana Benkovića Elizabeta Rakovec odgovori, da se je odprto širokopasovno omrežje 
pred leti gradilo z evropskimi sredstvi na območju belih lis, to je območjih, ki jih je določilo ministrstvo, in 
na katerih Telekom ni izkazal interesa po gradnji. Če se bodo pojavljale nove pobude, jih bo potrebno 
analizirati in gradnjo umestiti v proračun, skladno s proračunskimi možnostmi, v prihodnjih letih. 
Martina Košir: 
- vpraša glede zagotovitve mobilnega omrežja v Hotovlji. Župan pojasni, da ima v podpisu že soglasje 
občine za postavitev oddajnika; 
- opozori na nepospravljanje iztrebkov psov. Vilma Kos predlaga objavo članka v Podblegaških novicah.   
Janez Hrovat: 
- v okviru Tavčarjevega leta je bilo predavanje v Poljanah na katerem je bila podana pobuda udeleženca, 
da se v zvezi s Tavčarjem nikjer ne omenja njegove rojstne hiše. Nekaj v zvezi z njegovo rojstno hišo v 
Poljanah bi bilo nujno potrebno obeležiti; 
- vpraša kakšna je strategija občine na področju stanovanjske problematike – koliko stanovanj je v lasti 
občine in koliko stanovanj je občina od ustanovitve dalje prodala; 
- vpraša ali drži informacija, da je bila podana prijava v Ljubljano glede gradnje Kulturnega doma v 
Poljanah. Župan odgovori, da nima nobene informacije. 
Ana Gantar vpraša kdaj je pričakovati vožnjo po na novo urejeni cesti skozi Gorenjo Dobravo. Župan 
odgovori, da se rekonstrukcija cest Gorenja vas – Todraž, Gorenja vas – Hotavlje ter Trebija – Sovodenj od 
km 0,5 do km 1,2 po informacijah pristojnega ministrstva premika v leto 2025. 
 
 
K 3. točki 
Zaključni račun proračuna občine Gorenja vas – Poljane za leto 2022 predstavita Katarina Dolenc in Luka 
Prezelj. 
 
Janez Dolinar pogreša podatek o višini zadolženosti občine. Katarina Dolenc odgovori, da je bila 
zadolženost v letu 2021 232 evrov na prebivalca kar nas uvršča okrog 70 mesta od 212 občin. 
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Sklep št. 29: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Zaključni račun proračuna občine Gorenja vas – 
Poljane za leto 2022 v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 4. točki 
Predlog Odloka o določitvi višine nadomestila stroškov lokacijske preveritve v Občini Gorenja vas – Poljane 
predstavi Jana Oblak. 

 
Sklep št. 30: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Odlok o določitvi višine nadomestila stroškov 
lokacijske preveritve v Občini Gorenja vas – Poljane v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 5. točki 
Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi Zavoda za turizem in kulturo Poljanska dolina predstavi 
Elizabeta Rakovec. 

 
Sklep št. 31: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi Zavoda za 
turizem in kulturo Poljanska dolina v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 6. točki 
Sklep in Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranje 
določenih vrst komunalnih odpadkov 2023 za območje Občine Gorenja vas - Poljane predstavi Kristina 
Knific. 
 
Sklep št. 32: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Sklep in Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev 
obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov 2023 za 
območje Občine Gorenja vas - Poljane v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 7. točki 
Sklep in Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrba 
s pitno vodo 2023 za območje Občine Gorenja vas – Poljane predstavi Kristina Knific. 
 
Sklep št. 33: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Sklep in Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev 
obvezne občinske gospodarske javne službe oskrba s pitno vodo 2023 za območje Občine Gorenja vas - 
Poljane v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K 8. točki 
Sklep in Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe 
odvajanje in čiščenje komunalne odpadne vode 2023 za območje Občine Gorenja vas – Poljane predstavi 
Kristina Knific. 
 
Sklep št. 34: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Sklep in Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev 
obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanje in čiščenje komunalne odpadne vode 2023 za 
območje Občine Gorenja vas - Poljane v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 9. točki 
Letni program športa 2023 predstavi Anja Hren. 
 
Sklep št. 35: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Letni program športa 2023 za območje Občine Gorenja 
vas - Poljane v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 10. točki 
Predlog za imenovanje predstavnika v svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Gorenjska, ki ga je 
pripravila Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, predstavi Barbara Bogataj.  
 
Sklep št. 36: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane za predstavnika v svet lokalnih skupnosti Centra za socialno 
delo Gorenjska imenuje Mirjano Možina.  
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 11. točki 
Blaž Kavčič poda predlog da se v naselju Žirovski vrh Sv. Urbana organizira pobiranje odpadkov pri 
stanovanjskih hišah, saj morajo prebivalci vasi zdaj sami voziti odpadke v Zbirni center Todraž.  
Miha Mrak vpraša ali se lahko prebivalci Krivega Brda, ki gravitirajo na Selško dolino, za odvoz odpadkov 
dogovorijo z Loško komunalo. 
Janez Dolinar: 
- vodno zajetje pri Bohincu oskrbuje z vodo cele Javorje, Zapreval, Podvrh in Četeno Ravan. Zajetje se 
nahaja približno 500 m pod aktivnim kamnolomom, ki pa deluje brez dovoljenja. V kamnolomu naj bi 
lastnik zgradil še ribogojnico iz katere se bodo vode izlivale v podtalnico nad javnim vodnim zajetjem pri 
Bohincu. S tem opozori na možnost onesnaženja vira pitne vode zaradi del, miniranja, v kamnolomu in 
predlaga, da se sprožijo ustrezni postopki in preveri zakonitost opravljanja del; 
- predlaga, da se celotno gradivo za sejo občinskega sveta oštevilči in pri vsaki točki zapiše na kateri strani 
je gradivo za posamezno točko; 
- pove, da je, poleg še nekaterih članov občinskega sveta, prejel pismo s sovražno vsebino in predlaga, da 
se župan do tega dejanja v Podblegaških novicah in opozori občane na tovrstna neprimerna dejanja. Župan 
odgovori, da je tudi sam že večkrat prejel neprimerna sporočila, kar osebno obsoja, ter da je žal tudi to 
del javne funkcije posameznika.  
Stjepan Benković predlaga, da je v prej omenjenem primeru kamnoloma potrebno preveriti 
vodovarstveno območje in dejavnosti, ki se lahko izvajajo v posameznem vodovarstvenem območju. 
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Martina Košir pove, da Plezalno društvo Cempin nima svojih prostorov. Župan odgovori, da je načrtovana  
povečava oziroma izgradnja nove stene v Gorenji vasi v prihodnjem letu, za bolder steno pa se bo preverila 
možnost izgradnje v novem kulturnem domu v Poljanah. 
 
Seja se zaključi ob 20. uri. 
 
 
Zapisala: 
Barbara Bogataj 
viš. svet. za spl. in pr. zadeve 

  
 
 

Milan Čadež 
župan 

 


